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;,• És unagran satisfaccióper a mipoderadreçar-me des de les

pàgines d'aquest nou mijà de comunicació a tots vosaltres,
professionals de la Fundació Hospital/Asilde Granollers,
i a totes aquellespersones queper raons diverses tenen
relació amb el nostre Hospital.
L'Hospitalde Granollers viu moments importants de la

seva història. Tots ho sabem. La recentaprovació dels nous estatuts de
la Fundació, la realització de les obres d'ampliació i la reorganització
que suposaràper a tots elsprofessionals l'adaptació als nous espais són tres

delsfets que ens ho confirmen.
L'Hospitalha d'evolucionar alritme que ho faci la societat que l'envolta i a

la qualserveix. Per afrontar aquest repte hem de millorar dia a dia la qualitat dels nostres serveis
sanitaris i sàcio-sanitaris. Es indubtable que la millora de la nostra comunicació interna i externa
és cabdalper aconseguir-ho.
Laposta en marxa d'aquestperiòdic és una demostració de la voluntatque la Direcció téper

dotar la nostra institució d'eines d'informació i comunicació que serveixinper millorar les nostres
relacionsprofessionals i personals internes, com tambéper donar a conèixer l'Hospitala l'exterior
i recollir les expectatives del nostre entorn.

La comunicació ésekfruit d'una voluntatpersonal i intransferible i no quelcom que espugui
decretar. Penso que només comunicant-nosmillor entre nosaltres i amb el nostre entornpodrem
aconseguir que aquest Hospitalsigui elque tots volem que un Hospitalque, en elseu
nivell, sigui una referència a Catalunya.
Aquesta millora de la comunicació requereix un esforç individual i continuat, i entenc que

perquè aixà siguipossible s'han de crear les condicions necessàries. Emplau dir-vos que hem
començat a treballarper assolir aquestobjectiu.
És tasca de tots donar vida a aquestperiadic, i per aixà vull encoratjar tots elsprofessionals de

l'Hospitala col.laborar obertamentamb l'equip de redacció, els membresdelqualfelicito molt

especialmentper la seva feina. Fins aviat.

Camil Escánez

Director General •s

L'equip de redacció del "de Bat a Bat"
Elperiòdic que avui estrenem és elperiòdic de tot l'HospitaL és a dir, delsprofessionals,
els malalts, les sevesfamílies, de la ciutat de Granollers, de les poblacions de l'entorn...
Tot i així, és necessari que hi hagi qui s'encarregui de coordinar tots aquests esforços.
Tot seguit uspresentem els companys que en aquestaprimera etapa integren elConsell
de Redacció. Veureu que existeix la voluntat de representar el màxim de col.lectius

professionals del nostre Hospital. Per talqueprosperi aquesta iniciativa que hem

endegatamb tanta il.lusió, t'animem a que aporteu les vostres col.laboracions, idees
o suggeriments.

GEMMACARBONELL. Directora de Recursos

Humans des de fa prop de 3 anys.
El periòdic ha de ser un mitjà d'expressió

dels professionals de l'Hospital, però alhora
ha de ser un vincle d'unió amb la població,
ja que s'hi trobarà informació sobre el nos

tre funcionament i les millores que anem

fent. En definitiva, ha de ser el nostre enllaç
amb l'entorn. La meva tasca és col.laborar
amb la resta de l'equip, tant recollint infor
mació com impulsant la participació de tots
els professionals de l'Hospital.
MARINA MOLINS. Diplomada en Inferme
ria. Actualment és Supervisora d'Inferme
ria a Consultes Externes. Fa 19 anys que
treballa a l'Hospital.

El periòdic és un mitjà que pot ajudar
tant a conèixer-nos entrenosaltres coma fer

que ens coneguin els nostres clients i el
poble o pobles de l'entorn, jaque l'Hospital
ha crescut molt en molt pocs anys. Ha cre

cut més de pressa del que caldria per donar
nos temps a sedimentar el coneixement
entre tots.

M. CARMEN OLMO. Fa 4 anys que treballa
a Hostaleria. Actualment compagina les

tasques de neteja amb alguns dies de
cuina.

Creo que la puesta en marcha del perió
dico puede ser muy interesante, ya que así

estaremos informados de lo que sucede
dentro del Hospital. Al mismo tiempo,

tiene que servir para intentar explicar algu
nos puntos que nos ayuden a entendernos

mejor. Personalmente, lo encuentro una

experiencia genial.
CONSOL FUSTE. Oficial Administrativa. Fa
23 anys que es mou per diferents departa
ments de l'Hospital. Actualment porta la

Unitat d'Informació i Atenció a l'Usuari.
Crec que el periòdic és una bona inicia

tiva, sobretot després de molts anys de no

fer-se res de similar (abans s'havia fet un
Informatiu, que tothom esperava). Per la
meva feina, em passo el dia amunt i avall de
l'Hospital i puc conèixer inquietuds del

personal dels diferents departaments que

d'alguna manera es podran transmetre al
periòdic.
M. DOLORS DALMAU. Diplomada en

Infermeria. Treballa al Laboratori de Bio

química. Fa 19 anys que està a l'Hospital.
La idea és molt bona sempre que la infor

mació sigui certa i clara per als treballadors,
ja que estar ben informats fa que la gent tre
balli amb més coherència amb l'objectiu de

l'Hospital. M'agradaria que el meu paper

De Bat a Bat. Revista de l'Hospital General de Granollers, núm. 1, 7/1994, p. 2 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


